
Protokoll fört vid föreningsstämma, Brf Flygledarkullen1, Riksten torsdagen den 10 
juni kl 18,30 i Rikstens skola matsalen. 
 
1 Stämmans öppnande 
Stämman förklarades öppnad 
 
2 Förteckning över närvarande medlemmar , ombud och bidträden upprättades 
 
Närvarande: Martina Lindberg, medlem 1 röstlängd 
 Gabriela Ibacache, medlem 1 röstlängd 
 Micke Kallio, medlem 1 röstlängd 
 Anna Hedman, medlem 1 röstlängd 
 Minna Pykäläämäki, medlem 1 röstlängd 

Lars Berndt, medlem 1 röstlängd 
 John Holmeland, medlem 1 röstlängd 
 Lily Tekal, medlem 0 röstlängd 
 Petra Andersson, medlem 1 röstlängd 

Susan Svinghammar, medlem 1 röstlängd  
 
3 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
 
4 Val av ordförande 
Till ordförande valdes Martina Lindberg  
 
5 Val av sekreterare 
Till sekreterare valde ordförande Susan Svinghammar 
 
6 Val av justeringsmän 
Till justeringsmän valdes Gabriela Ibacache och Micke Kallio 
 
7 Fråga om stämmans behörighet 
Stämman ansågs behörig 
 
8 Föredragning av årsredovisning 
Årsredovisningen föredrogs av Gabriela Ibacache 
 
9 Föredragning av revisionsberättelsen 
Gabriela Ibacache gick igenom revisionsberättelsen 
 
10 Fastställande av resultat- och balansräkning 
Resultat- och balansräkningen fastställdes 
 
11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen gavs ansvarsfrihet 
 
12 Fråga om användande av uppkommen vinst eller täckande av förlust 
Beslöts att balanserat resultat i ny räkning överförs 
 
 



13 Beslut om antal ledamöter och suppleanter i styrelsen 
Beslöts att ha 5 ledamöter och 1 suppleant i styrelsen 
 
14 Arvoden styrelsen 
Beslöts att styrelsearvodet höjs till 36 000 kr/år att fördelas på ledamöter och 
suppleant. 
 
15 Val av styrelse 
Till ledamöter valdes Benny Hellis, Gabriela Ibacache, Micke Kallio, Petra Andersson 
och Susan Svinghammar. Till suppleant valdes Martina Lindberg. 
 
16 Val av revisor 
Till revisor valdes Catrin Moberg, KPMG AB. 
 
17 Val av valberedning 
Anna Hedman och Lars Berndt valdes att sitta i valberedningen. 
 
18 Övriga ärenden, förslag från medlemmar 
Inga motioner har inkommit. 
 
19 Övriga ärenden, förslag från styrelsen 
 
Utbyggnad träaltaner. Styrelsen föreslog att man får bygga ut träaltanerna på 
Strövarvägen till samma storlek som de boende på Skogsmulles väg har. Samtliga 
närvarande röstade ja på förslaget. De som vill bygga ut sin altan kommer att få en 
ökning på sin månadsavgift med 50 kr.  
 
Trivselregler. Trivselregler gicks igenom och det ska förtydligas vad som får 
placeras på fram och baksida av husen, som tex inga motordrivna fordon. 
 
Underhållningsplan. Underhållningsplan är under uppbyggnad. Inga större arbeten 
beräknas under de närmaste åren. Till hösten ska trapporna oljeimpregneras.  
 
20 Frågor att hänskjuta till styrelsen 
Frågan om tomtgränser togs upp och det beslöts att den frågan får hänskjutas tilll 
OBOS där vi har ett pågående ärende med jurist till hjälp. 
 
21 Stämmans avslutande 
Ordförande förklarade stämman avslutad. 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Susan Svinghammar 
 
 
 
 
 



 
Justeras  
Martina Lindberg 
 
 
 
 
 
Justeras    Justeras 
Gabriela Ibacache   Micke Kallio 
 
 
 
 


